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Protokół z posiedzenia  

Komisji Współpracy Zagranicznej i Integracji Europejskiej  

w dniu 13 czerwca 2019 r. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku.  

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 3 kwietnia 2019 r. 

3. Omówienie „Raportu o stanie województwa za 2018 rok”.  

4. Sprawy różne. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku. 

Przewodnicząca Komisji Współpracy Zagranicznej i Integracji Europejskiej, pani 

Maria Materla, otworzyła posiedzenie Komisji, przywitała zebranych i oddała głos 

nowej Dyrektor Wydziału Gospodarki i Współpracy Międzynarodowej. 

Dyrektor Wydziału Gospodarki i Współpracy Międzynarodowej, pani Aleksandra 

Monsiol-Szatkowska, przedstawiła się, przywitała i krótko przybliżyła plany Wydziału 

oraz zachęciła do kontaktu z Wydziałem. 

Przewodnicząca Komisji Współpracy Zagranicznej i Integracji Europejskiej, pani 

Maria Materla, przedstawiła proponowany porządek posiedzenia i poddała go pod 

głosowanie       (ZA – 6, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0). 

 

Ad. 2.  

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 3 kwietnia 2019 r. 

Przewodnicząca Komisji Współpracy Zagranicznej i Integracji Europejskiej, pani 

Maria Materla, wobec braku uwag, poddała protokół pod głosowanie:     

(ZA – 6, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0). 
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Ad. 3. 

Omówienie „Raportu o stanie województwa za 2018 rok”.  

Przewodnicząca Komisji Współpracy Zagranicznej i Integracji Europejskiej, pani 

Maria Materla, oddała głos przedstawicielom Wydziału Rozwoju Regionalnego. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Regionalnego, pani Stefania Koczar-Sikora, 

przedstawiła prezentację dotyczącą „Raportu o stanie województwa za rok 2018”. 

Członek Komisji Współpracy Zagranicznej i Integracji Europejskiej, pani Halina 

Bieda, zapytała o strukturę ludności województw, które nas „doganiają”, czy jest to 

jakoś powiązane. Jeśli mamy coraz więcej ludności w wieku poprodukcyjnym, to czy ma 

to jakiś wpływ. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Regionalnego, pani Stefania Koczar-Sikora, 

zobowiązała się sprawdzić te dane. W mazowieckim jest najmniejsze zagrożenie 

depopulacją. Nas osłabiają jeszcze migracje. 

Członek Komisji Współpracy Zagranicznej i Integracji Europejskiej, pani Halina 

Bieda, wspomniała także o remigracjach. Osoby, które kiedyś przyjechały do pracy, 

dzisiaj wracają do siebie. 

Dyrektor Wydziału Gospodarki i Współpracy Międzynarodowej, pani Aleksandra 

Monsiol-Szatkowska, zapytała o niski poziom współpracy w ramach klastrów. 

Niedawno odbyło się spotkanie z PAIH-em i w skali kraju na Śląsku klastrów jest 

najwięcej. Są trzy klastry kluczowe, w takim razie skąd się bierze ten niski poziom 

współpracy?  

Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Regionalnego, pani Stefania Koczar-Sikora, 

powiedziała, że region jest najbardziej zurbanizowany, 4,5 mln mieszkańców, 

największy wskaźnik urbanizacji. Kiedy potencjał klastrów nałożymy na liczbę 

mieszkańców, nakłady – to to się liczy. Zawsze w przypadku Śląska inaczej wyglądają 

wartości względne i bezwzględne. Bezwzględnie często jesteśmy na czele stawki, a jak 

odniesiemy to do mieszkańców, czy posiadanego potencjału, to jest inaczej. Trzy 

kluczowe klastry na 4,5 mln mieszkańców i liczby przedsiębiorstw – to już nas sytuuje 

inaczej. 

Wydruk prezentacji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 4. 

Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji Współpracy Zagranicznej i Integracji Europejskiej, pani 

Maria Materla, wobec wyczerpania porządku obrad zamknęła posiedzenie Komisji 

Współpracy Zagranicznej i Integracji Europejskiej. 

 

 

 

 

 

 

Maria Materla 
Przewodnicząca 
Komisji Współpracy Zagranicznej  
i Integracji Europejskiej 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła  
Ewa Blondzik 


